
Protokoll styremøte Agder Travforbund. 

Dato: 22/11-23 

Sted: Sørlandets Travpark 

Sak: 1/9-23 til 3/9-23 

Tilstede: Kai Sundberg, Marion Ekhaugen, Torleif Sør-Reime, Hege Fatland og Jeanett Vereide 

(forbundsekretær).   

 

Sak 1/9-23  Ponnilandsleir 2024 

Agder Travforbund er forespurt om å arrangere ponnilandsleir 2024. Vi gjennomgikk om dette 

er ett arrangement vi har kapasitet til å gjennomføre. 

Vedtak: Styret går for å arrangere, det settes ned grupper som får spesifikke 

arbeidsoppgaver. Prosjektet skal ledes av Richard Ekhaugen og Kai Sundberg i felleskap. 

Det innkalles til møte for de involverte  før jul. 

 

Sak 2/9-23  Aktivitetstall 

Forbundet finner ikke gode løsninger på det som gjelder det daglige tilsynet av ponniene. Det 

har vært sett på løsninger for å få dette til, uten å finne de gode nok. Det jobbes videre med å 

se om andre kan overta hele eller deler av driften. 

Vedtak: Styret vedtar at driften av Aktivitetstallen slik den drives i dag avsluttes ved 

årsskifte for Agder Travforbund sin del. Styret jobber videre med ev om andre kan overta i 

samråd med DNT. 

 

Sak 3/9-23  Unge Trenere. 

Veikle Balder har arrangert Ung trener cup gjennom en gitt periode. Der ser vi at Agder er 

godt representert. Vi har 5 blant de 16 fremste. Dette er veldig positivt for fremtiden her på 

Agder. 

Vedtak: Styret ønsker å sette litt stas på disse unge trenerne som er vår fremtid. Styret har 

forslag på hvordan dette skal gjøres. 

 

Eventuelt: 

Ingen saker under eventuelt.  

 

 Kai Sundberg Marion Ekhaugen    Torleif Sør-Reime   Hege fatland 

 

 



   


